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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till landsbygdsminister Peter Kullgren (KD)

2024/25:129 Regeringens scenarier för skogsbrukets avverkningsnivåer

I och med att regeringen förbrukar en stor del av det uppbyggda överskott av 
utsläppskrediter, som bland annat Centerpartiets politik varit med och byggt 
upp, till att subventionera fossila bränslen ser Sverige inte ut att nå LULUCF-
målen inom EU. Det har regeringen också medgett i sin rapportering till EU i 
somras.

De uppbyggda överskotten var tänkta att kunna kvittas mot ett fortsatt aktiv 
brukande i jord- och skogssektorn. När detta överskott inte längre finns blir det 
ju en naturlig fråga att ställa hur regeringen tänkt lösa glappet till målen. 
Oavsett vad man anser om målen ska målen nås.

Ministern talar ofta gott om svenskt jord- och skogsbruk, men glada ord når 
inga mål. Det vore därför intressant att få ta del av regeringens bedömningar 
kring framtida avverkningsnivåer om några sådana är gjorda. Det har inte 
kommunicerats några, vilket ju är ett problem för de gröna näringarnas 
långsiktighet.

Med anledning av detta är min fråga till landsbygdsminister Peter Kullgren:

 

Har regeringen tagit fram några scenarier för skogsbrukets framtida 
avverkningsnivåer, och kan ministern i så fall redovisa dessa och de 
bakomliggande antagandena?

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-10-04
Besvaras senast
2024-10-16 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


